
Participatieverslag Project Erverhof 

Vanaf de start van project Erverhof hebben we de omwonenden van het plangebied 
geïnformeerd over onze plan en de voortgang van de ontwikkeling, zijnde het wijzigen van het 
bestemmingsplan voor de realisatie van 10 levensloopbestendige 1-laagse woningen. Dezelfde 
dag dat we bij de notaris zaten om de aankoop van hoeve D’n Erver met het bijbehorende 
perceel waarop de procedure betrekking heeft te eCectueren, hebben we alle buren waarvan het 
perceel grenst aan ons perceel middels een schrijven uitgenodigd voor een persoonlijke 
kennismaking.  

 

De woningen die grenzen aan ons perceel (wil vlak in bovenstaand figuur) zijn: 
Bourgognestraat: 22, 26, 28, 30, 34, 36, 38 
Carmelstraat 5, 7, 9, 11, 13, 15, 17, 19, 21 

In totaal zijn er 16 buren waarvan hun woning/tuin grenst aan ons perceel. Deze buren zijn 
tevens aan te merken als belanghebbenden.  

Zij hebben de volgende uitnodiging ontvangen op 8-7-2022: 



 

 

Tijdens de kennismakingsgesprekken naar aanleiding van onze uitnodiging hebben wij ons nader 
voorgesteld en onze plannen toegelicht. Allen, ook zij die niet op onze uitnodiging voor een 
kennismaking zijn ingegaan, hebben gedurende de afgelopen jaren tevens onze updates 
ontvangen in de brievenbus. 

We hebben er bewust voor gekozen om persoonlijk bij de buren langs te gaan en geen algemene 
informatieavond te organiseren. Naar onze mening is het in een persoonlijke, vertrouwde setting 
vaak makkelijker voor mensen is om het woord te nemen en vragen te stellen. We vinden het 
belangrijk dat iedereen zijn eerlijke, persoonlijke feedback kan geven en zich niet geremd voelt 
door het collectief. Uit alle gesprekken moet worden geconcludeerd dat men dit als een prettige 
werkwijze ervoer. We zijn in totaliteit bij 12 omwonenden op bezoek geweest. We hebben onze 
plannen gepresenteerd met behulp van een PowerPoint-presentatie en er was alle gelegenheid 
voor vragen. In alle gesprekken werd met name het persoonlijke contact en ‘een gezicht achter 
de ontwikkeling’ als positief ervaren.  

Wat opviel is dat het merendeel van de omwonenden aangaf regelmatig contact te hebben 
gehad met de voormalige eigenaar van Hoeve D’n Erver (tevens eigenaar van het erbij behorende 
perceel). Hij is in dat contact altijd open geweest over het feit dat hij het perceel voor 
woningbouw wilde verkopen, daar was hij al zo’n 10 jaar mee bezig. Men ging er dan ook van uit 
dat er vroeg of laat op het perceel gebouwd zou kunnen gaan worden. Ons plan combineert 1-
laagse bouw met de doelgroep senioren en beiden werden door de omwonenden in het geval 
van woningbouw als wenselijk ervaren. 

 



 

Tevens is opgevallen dat we de afgelopen jaren prettig contact met de buurtbewoners hebben 
gehad, dat tevens geresulteerd heeft in een aantal vormen van samenwerking. Zo vindt 
onderhoud plaats door een buurtbewoner op basis van een bruikleenovereenkomst en is een 
groentetuin op ons terrein. Ook staan er een aantal bijenkassen van een buurtbewoner op het 
terrein. Regelmatig hebben we ook de vraag gekregen of men gebruik mocht maken van het 
perceel, bijvoorbeeld om de eigen achtertuin te bereiken bij een verbouwing. We hebben hier 
altijd medewerking aan verleend, op voorwaarde dat mogelijke overlast voor de andere 
buurtbewoners daarbij zo veel mogelijk beperkt zou blijven. 

In de gesprekken zijn er, naast bovenstaande opmerkingen, nog een aantal vragen aan bod 
geweest. De belangrijkste vragen, en antwoorden van onze kant, waren: 

 
Vraag: “De bomen in de kloostertuin en de boom op het erf vind ik prachtig. Ik zie graag dat deze 
blijft staan of terugkomt. Mede omdat die boom de inkijk van de Carmelflatten achter het terrein 
volledig blokt.” 
Antwoord; Juist in lijn van deze tuin hebben wij ook groen ingetekend in ons plan. Het is dus 
inderdaad de bedoeling dat er op die plek (in ieder geval in die lijn) beplanting blijft. Op het al dan 
niet blijven van de beplanting in de kloostertuin hebben wij logischerwijs geen invloed, omdat het 
niet ons terrein betreft.” 
 
Vraag: “We zouden graag een poortje aan de achterzijde willen realiseren, is dat mogelijk?” 
Antwoord: “Dat is niet de bedoeling, dat heeft de gemeente reeds duidelijk gemaakt. Mede om 
verkeersstromen anders dan van de bewoners van Erverhof, te minimaliseren. Overigens is het 
waarschijnlijk ook niet mogelijk gezien de ligging van het perceel van de bewoner in kwestie.” 
 
Vraag: ”Is het mogelijk dat er een muur op de erfgrens geplaatst wordt? Liever geen haag, want 
die moet ook onderhouden worden. We zijn gesteld op onze privacy en geven de voorkeur aan 
een hoge muur.” 
Antwoord: “We noteren de wens van een muur ten opzichte van een haag, maar kunnen hier 
geen toezeggingen in doen omdat een gemeente/dorpsbouwmeester daar een belangrijke stem 
in heeft.” 

 
Vraag: “Worden het koop of huurwoningen?” 
Antwoord: “Dat is in deze fase nog niet duidelijk.” 

Vraag: “We zouden het enorm op prijs stellen wanneer bomen blijven staan of teruggeplaatst 
worden op een andere plek. Hoe meer groen, hoe beter.” 
Antwoord: We hebben een plan ingediend waarin groen een belangrijke factor is. Ook wij willen 
graag een groen hof. Mochten bomen die er al staan (her)gebruikt kunnen worden, dan is dat 
alleen maar goed. Ook op dit punt geldt echter dat de gemeente/dorpsbouwmeester mede 
bepaalt. 

 

 

 



 

 

Updates voor geïnteresseerden en omwonenden 
Gedurende de gehele procedure hebben we regelmatig een update gedeeld met zowel de 
omwonenden als met mensen die graag op de hoogte wilden blijven van het plan. Deze updates 
zagen er als volgt uit: 

Februari 2023 

 



 

 

Juli 2023 

 



December 2023 

 

Mei 2024 

 



 

 

December 2024 

 


